
Titel Agendapunt Toezegging Portefeuillehouder Afgedaan
Benchmark 
parkeernormen uitvoeren

Open Huis 25-03-2021 1. 
Integraal Programma van 
Eisen Odijk-West

Wethouder Dekker zegt toe om een benchmark 
uit te (laten) voeren voor de parkeernorm 
(verlaging van 1,46 naar 1) bij vergelijkbare 
wijken of gemeenten. De uitkomst van deze 
benchmark kan dan parallel bij de gebiedsvisie 
gepresenteerd worden

Ali Dekker Nee

Voorbeelden voor de rol 
van de raad bij 
kredietaanvragen

Open Huis 18-03-2021 2. 
Aanvraag aanvullend 
krediet project 
Engboogerdbuurt voor 
scenario-onderzoek en 
projectorganisatie

Wethouder Rensen zegt toe om uit te zoeken of 
er slimme voorbeelden zijn om de rol van de 
raad, zowel vanuit de kaderstellende als de 
controlerende taak), bij dit soort 
kredietaanvragen / projecten bij te kunnen 
houden (bijv. om binnen budget te blijven en 
om over de voortgang te rapporteren).

Jocko Rensen Nee

Terugkomen met 
uitgewerkte plannen en 
eventuele knelpunten 
Eikenpad

Raadsvergadering 04-03-
2021 7. Fietsverbinding 
Bunnik - USP (Eikenpad)

De wethouder zegt toe de raad op de hoogte 
houden van het plan. Bij de raad terugkomen 
met de uitgewerkte voorstellen, het 
dekkingsplan en een ontwerpbestemmingsplan. 
Eventuele tussentijdse knelpunten voorleggen 
aan de raad.

Ali Dekker Nee

Maatschappelijke 
kosten/baten-analyse 
Eikenpad

Raadsvergadering 04-03-
2021 7. Fietsverbinding 
Bunnik - USP (Eikenpad)

De wethouder zegt toe uit te laten zoeken of 
een maatschappelijke kosten/baten-analyse 
onderdeel is van het proces en geen 
randvoorwaarde waaraan eerst moet worden 
voldaan.

Ali Dekker Nee



Beantwoording vragen 
Eikenpad

Open Huis 11-02-2021 1. 
Fietsverbinding Bunnik-
Utrecht Science Park 
(Eikenpad)

Wethouder Dekker zegt toe zorg te dragen voor 
beantwoording van de nog openstaande vragen. 
Deze hebben betrekking op de vraag of stukjes 
snippergroen gemeentegrond betreffen en wat 
de regeling is met betrekking tot (een tekort 
aan) compensatie van groen bij dit soort kleine 
projecten.

Ali Dekker Nee

Openbare 
toiletvoorzieningen 
Rhijnauwen

Raadsvergadering 17-12-
2020 11. Vragenronde

Te onderzoeken wat wel kan op het gebied van 
openbare toiletvoorzieningen bij Rhijnauwen en 
hier voor de zomer 2021 op terug te komen

Jocko Rensen Nee

Vragen protocol 
geheimhouding, 
beslotenheid en 
vertrouwelijkheid

Raadsvergadering 17-12-
2020 7.1. Bekrachtiging 
Geheimhouding 
Document

Schriftelijk terug te komen op de vraag van 
mevr. Visser over het Protocol geheimhouding, 
beslotenheid en vertrouwelijkheid over 
documenten en dan in het bijzonder de 
volgende tweede zin: “Als de raad de 
geheimhouding in de eerstvolgende 
raadsvergadering niet bekrachtigt, vervalt de 
geheimhouding per direct. De stukken zijn 
daarmee nog niet openbaar.” Mevr. Visser 
vraagt zich namelijk af of voornoemde zin wel 
juridisch klopt in deze context.

Ruud van 
Bennekom

Nee

informeren onderzoek 
Mobiliteit Krommerijn

Raadsvergadering 15-10-
2020 4. Ingekomen 
stukken en mededelingen

Wethouder zegt toe de raad te informeren 
wanneer meer bekend is over het onderzoek 
Mobiliteit Krommerijn

Ali Dekker Nee



Financiële verantwoording 
RES

Raadsvergadering 02-07-
2020 8.1. Regionale 
Energie Strategie

Wethouder zegt toe om uit te zoeken hoe de 
financiële verantwoording van de RES is 
geregeld/inzicht houden in de Rijksbijdrage en 
aan het CDA terug te koppelen.

Paul Heijmerink Nee

Regeling reductie 
energiegebruik

OpenHuis - Kamer 4-5 
13-02-2020 3. Regeling 
reductie energiegebruik

Als de regeling een jaar van kracht is dan volgt 
een uitsplitsing van resultaten voor specifiek 
gemeente Bunnik

Paul Heijmerink Nee


